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Betreft: 

Art.37 RvO vragen van GroenLinks 

betreffende Vuurwerkoverlast. 

 
 

Geachte voorzitter, 

 

 

De jaarwisseling nadert, en daar is vuurwerk onmisbaar bij. Graag gunnen wij iedereen het plezier en 

de vreugde van het afsteken van vuurwerk, maar het dient dan wel op een veilige en verantwoorde 

wijze plaats te vinden. Hoewel de spelregels daarvoor helder en duidelijk zijn (zoals gecommuniceerd 
via de website www.politie.nl), is de laatste jaren de hoeveelheid en de zwaarte van het vuurwerk dat 

wordt afgestoken spectaculair gestegen. Dat leidt niet alleen tot veel ongelukken en grote schade, 
maar ook steeds meer mensen storen zich aan de vuurwerkoverlast, die vooral wordt veroorzaakt 

door harde knallen, te vroeg afgestoken vuurwerk en onveilige situaties op straat. 

Hoewel er pas op Oudejaarsdag vanaf 18.00 uur vuurwerk mag worden afgestoken, heeft het 
meldpunt Vuurwerkoverlast volgens Dagblad De Limburger van heden nu landelijk al meer dan 14000 

meldingen geregistreerd. Ook in Sittard-Geleen is het aantal meldingen fors te noemen. 
 

Bekend is, dat steeds meer gemeenten het afsteken van vuurwerk willen reguleren, zeker nu ze 
daarin zijn geruggesteund door een recente uitspraak van de Afdeling Bestuursrechtspraak van de 

Raad van State, die het college van B&W toestaat om vuurwerkvrije zones in te stellen. 

  
 

Naar aanleiding hiervan heeft de fractie van GroenLinks de volgende vragen: 
 

1. Welke maatregelen heeft de gemeente Sittard-Geleen voor de komende jaarwisseling 

genomen voor een veilig en verantwoord gebruik van vuurwerk? Graag onderscheid maken 
naar preventie en handhaving. 

2. Op welke wijze registreert en evalueert de gemeente de meldingen van overlast en incidenten 
met vuurwerk? 

3. Bent u het met ons eens, dat de veiligheid en het welzijn van mens en dier gediend is met 
instelling van vuurwerkvrije zones in onze gemeente? Zo neen, waarom niet? 

4. Bent u bereid om de raad op korte termijn voorstellen te doen om de risico's en overlast van 

ongecontroleerd vuurwerk afsteken in te perken? Zo neen, waarom niet? 
5. Bent u bereid de bewoners te betrekken bij het verder vormgeven van het vuurwerkbeleid in 

onze gemeente? Zo ja, op welke wijze. Zo neen, waarom niet. 
 

De fractie van GroenLinks ziet de antwoorden graag binnen de daarvoor gestelde termijn tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

Math De Loo, raadslid GroenLinks. 


